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Geachte mevrouw Te Kulve, mevrouw Der Nederlander en de heer Van der Horst, 
 
Hieronder ons verslag van bovengenoemde bijeenkomst. Deze is ook aan alle bewoners van de geluidswal 
Boomstede gezonden. 
 
Verslag: 
Op woensdag 2 maart jl. is er een bijeenkomst geweest met bewoners van 14, door de gemeente geselecteerde, 
huizen in Boomstede en Wethouder Vital van der Horst. 
 
Alhoewel in eerste instantie door de gemeente werd aangegeven dat de wethouder deze 14 huizen allemaal wilde 
bezoeken, is in de opvolgende communicatie door de gemeente aangegeven dat het aantal tot 2 zou worden 
gereduceerd.  
 
Schouwing 
De wethouder heeft, samen met Inge te Kulve (projectleider) en Foka der Nederlander (gebiedsregiseur) deze 
twee tuinen (op nummer 304 en 126) bezichtigd om ter plaatse kennis te nemen van de situatie. Ter informatie, de 
schouwing heeft per tuin niet meer dan 5 minuten in beslag genomen. Aansluitend vond een bijeenkomst plaats 
bij de scouting met de gehele groep door de gemeente uitgenodigde bewoners. 
 
Bijeenkomst 
Wethouder Vital van der Horst, Inge te Kulve en Foka der Nederlander gaven aan dat: 

• hun doel van de bijeenkomst was om met de bewoners vanuit de huidige situatie te kijken naar 
de opties om de toegankelijkheid van de leidingen vanuit de NUTS bedrijven te waarborgen. 

• zij er voor hadden gekozen om een deel van de bewoners van Boomstede uit te nodigen om te 
kijken of deze kleinschalige aanpak met aangrenzende huizen ook kan worden doorvertaald naar 
de overige huizen/wijken. 

 
Vanuit de bewoners en de ook aanwezige Frank van Liempdt van partij Lokaal Liberaal, werd uitgesproken dat zij 
juist naar aanleiding van de laatste commissievergadering en de daar gegeven opdracht vanuit de commissie 
aan de wethouder,  verwachtten antwoorden te krijgen van de wethouder. Zo werd aan de wethouder gevraagd of 
er inmiddels meer informatie was over de vragen die vanuit de commissievergadering aan de wethouder zijn 
gesteld (zoals het geplande onderhoud aan de leidingen, de manier/alternatieven om leidingen te vervangen, 
oplossingsrichtingen). Dit bleek echter niet het geval. De gesprekken hebben nog niet plaatsgevonden. 
Van der Horst is van plan om de informatie uit deze bijeenkomst met de bewoners te gebruiken voor zijn 
gesprekken met de NUTS bedrijven. 
 
Discussiepunt tijdens de bijeenkomst was de opmerking (van Van der Horst) “dat de veiligheid van de leidingen 
van groot belang is”. Zonder dit overigens tegen te spreken, is daarbij door de bewoners gemeld dat: 

• het dan wel vreemd is dat er de afgelopen decennia nooit door deze partijen vraag is geweest om 
op locatie te mogen komen voor onderhoud (alleen bij escalaties zijn zij geweest). De gemeente 
heeft daarop tijdens deze bijeenkomst toegegeven dat zeker de laatste 20 jaar geen onderhoud 
wordt gepleegd in dit gebied. Bij ons (initiatiefnemers) heeft dit verbazing gewekt, kennelijk was 
er de afgelopen 20 jaar geen noodzaak om onderhoud te plegen. 

• dat de bewoners nooit vanuit de NUTS bedrijven of de gemeente informatie hebben gekregen 
welke leidingen er überhaupt door de tuinen lopen in verband met de eventuele inrichting van de 
tuinen. Dit wordt nu pas als argument aangevoerd. 



 
Tijdens deze discussie is ook het idee geopperd om de leiding te verleggen. De gemeente gaf hierbij aan dat de 
NUTS bedrijven daar niet mee akkoord zullen gaan omdat "de leidingen daar pas 40 jaar liggen en dat het 
verleggen kapitaalvernietiging is". De tegenstrijdigheid in de uitingen van de gemeente  c.q. wethouder was 
opvallend. Enerzijds gaven de wethouder en zijn gezelschap aan dat de leidingen er AL 40 jaar liggen en 
onderhoud noodzakelijk is, anderzijds is op dezelfde bijeenkomst over PAS 40 jaar gesproken. 

Vervolgens werden drie groepjes samengesteld, die op verzoek van de gemeente, separaat oplossingen 
moesten bedenken voor de toegankelijkheid van de leidingen. Punten die naar voren zijn gekomen, zijn op te 
delen in twee stukken: 
 
Informatieverzoeken aan de gemeente/Stedin/Vitens 

• maak inzichtelijk waar de afsluitpunten liggen 
• geef inzicht in het te verrichten onderhoud 
• wat is statistisch gezien het gevaar dat een leiding breekt? 
• Uit de toegezonden stukken van de gemeente en op zelf opgevraagde stukken van 'Klic melding 

leidingen' bij het Kadaster, blijkt dat het bij de woningen in Boomstede alleen een waterleiding 
betreft. Liggen er ook andere leidingen, en zo ja, welke? En hoe diep liggen deze leidingen? 

  

Mogelijke oplossingen voor de toegankelijkheid van de leidingen 

• Opstellen sleutelplan en telefoonlijst, per woonblok. (waar de bewoners enige tijd geleden mee 
zijn gestart). 

• Inventariseer per afsluitpunt/-klep de toegankelijkheid. Indien deze op sommige plaatsen niet 
voldoet kun je:  

o of een deur plaatsen in de wal of  
o het afsluitpunt verplaatsen naar een plek waar je er wel goed bij kunt komen. 

• Leidingen verplaatsen naar andere kant van de wal (en tuinen). 
• Pak onderhoud aan de leidingen structureel op met de bewoners (dit zijn tenslotte geplande 

werkzaamheden). 

 
Als afsluiting van de avond gaf de wethouder aan dat de uitkomsten hem voldoende aanknopingspunten boden 
om met de Nutsbedrijven in gesprek te gaan. Daarbij deed hij de toezegging aan de bewoners om hen op de 
hoogte te houden van de besprekingen en uitkomsten met Stedin en Vitens. Daarbij wordt het gezamenlijke 
mailadres geluidswalmaarssenbroek@gmail.com als basis gebruikt en wordt van hieruit de verdere 
informatievoorziening naar de bewoners verzorgd. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Michael Landzaat nummer 129 
Wesley van de Pasch nummer 127 
Rogier van Voorst nummer 124 
Patrick Brugts nummer 126 
Nick Jansen nummer 128 
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